
 

 

TURNHOUTSE SPORTRAAD 
 

Verslag Raad van Bestuur – 5 oktober 2022 

 

Aanwezig: Leo De Houwer, Erik Smeets, Ludo Van de Veken, Jan Van Otten, Johan Gorremans, Geert Van 
Autenboer, Kathleen Hermans (iets later), Guy Van der Stuyft 
 
Verontschuldigd: Wilfried Sylverans, Laure Aerts, Paul Embrechts 
 
 

Agendapunten 

1. Voorstelling KBBC T&T Turnhout  
 

- In de jaren 70 waren er in Turnhout 5 basketbal clubs; nu nog 1. Als laatste zijn Turvo en Technico  

gefusioneerd naar  T&T 

- Er spelen 19 ploegen in competitie; 12 jeugdploegen, 1 veteranenploeg 

- Betrachting bij de jeugd is zowel competitief als recreatief baskebal aan te bieden. Bij de seniors is er veel 

verschil in niveaugroepen. 

- Er zijn ongeveer 300 spelende leden, waarvan een 150-tal jeugdleden. T&T heeft nu een ledenstop 

- Vastelling dat er een gebrek is aan vrijwilligers en trainers 

o Vanaf provinciaal gediplomeerde trainer nodig. Met uitzondering van de U8 en lager 

o Voor gewestelijk basketbal is er minimaal een C-trainer nodig  

- Locatie: huur sporthal sint Victor (forfaitair/maand), maar er wordt nog extra gehuurd bij Thomas More en 

hivset 

- Budgettair?  

o De huurprijs van de school is nu nog niet aangepast. Vermoeden is dat er mogelijks wel een 

indexatie zal komen  

o Voornaamste bron van inkomsten is de cafetaria 

 

2. Goedkeuring verslag TSR 2 juni 2022 
 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

     

 Sportdienst  
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 

sportdienst@turnhout.be, www.turnhout.be/sport  
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3. Toekomst Turnhoutse Sportraad 
 

Afspraak uit verslag TSR 2 juni 2022: 

- De Sportraad werkt een actieplan uit om in de toekomst zijn kerntaken beter uit te voeren  

- De Sportdienst informeert de TSR leden als er uitnodigen zijn voor clubbezoeken  

- De Sportdienst maakt een oplijsting van alle clubvragen die er binnen komen 

 

Waar wil de TSR aan werken 

1. Evalueren en opvolgen van SMJP 

2. Proactief advies verlenen waardoor er dus gevraagd wordt om tijdiger advies te vragen  

3. Proactief opvolgen van de clubs: dit wil zeggen clubs bezoeken en bevragen 

o Opm Johan, wsl in veel clubs maar 1 of 2 personen die administratie doen van de club, die 

worden overbevraagd. → Taak van de TSR om die clubs goed te ondersteunen. 

▪ Werd in het verleden al wel eens gedaan, maar toen was er weinig respons van de 

clubs. 

▪ Heeft een club op dit moment moeilijkheden bij het invullen van de subsidies → dan kan 

de club een afspraak maken bij de Sportdienst 

 

Te ondernemen acties 

1. Rondschrijven naar elke club vanuit de TSR om dat probleem te bevragen en hoe we dat zouden kunnen 

oplossen vanuit de TSR → ‘Open vraag stellen’  

2. De TSR zal elk jaar een actieplan opmaken  

3. Op de agenda van de TSR ook telkens een vast punt opnemen van vragen vanuit de sportclubs die 

binnengekomen zijn bij de Sportdienst 

 

4. Stand van zaken lopende dossiers 
 

a. Tussentijdse evaluatie actieplannen sport in SMJP 

 

Toelichting op basis van een powerpointpresentatie. Deze presentatie zal toegevoegd worden aan het verslag.  

➔ Opmerking vanuit de TSR dat het jammer is dat er nog steeds geen echte stappen ondernomen zijn in het 

eenvormige huurtarief  

 

b. Stand van zaken zwembad en gevolgen voor de gebruikers 

 

Historiek 

- In de periode mei – juni is de dienstverlening van het zwembad stadspark enkele weken sterk ingeperkt 

geweest owv een personeelstekort. 

- Vanuit de stad Turnhout werd er een PV van ingebrekestelling verstuurd aan Optisport. Optisport heeft hier 

op gereageerd en vroeg om gehoord te worden. Hierop volgend werden ze uitgenodigd op het 

schepencollege van 14 juli. Later verstuurde het schepencollege een brief waarin vermeld staat dat ze een 

deel van de werkingstoelage zouden inhouden.  

Heden 

- Er is telefonische bevestiging dat het schooljaar normaal kon opgestart worden en dat de openingstijden 

weer conform de overeenkomst zijn.  

- Deze ochtend is er een extra overleg geweest met Optisport alsook op woensdag 16 november is het 

structureel overleg ingepland om de exploitatie vanuit de stad verder op te volgen. 

 

Vragen/opmerkingen vanuit de TSR: 

- Hoeveel vrij publiek komt er zwemmen? → Is niet geweten op dit moment 

- Gevoel bij de TSR leden dat het beheer van het zwembad op dit moment niet optimaal is. 

- Aanvulling Geert: op dit moment is de samenwerking tussen Optisport en de club in orde. 
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c. Sportbeurs – eerste terugkoppeling   

 

Evaluatievergadering met de werkgroep is geweest 

- zie aparte documenten in de mail  → verslag is besproken met de werkgroep (Kathleen en Guy aanwezig) 

- groot succes volgens Loe, afwezigen moeten op de een of andere manier erop aangesproken worden. Als 

er vooraf activiteiten worden aangekondigd moeten die er ook zijn. Zelfde voor de gevraagd ruimte 

o 1 club had een sterfgeval 

o 1 club had geen matten voor de demo. Dat is dan ook niet doorgegaan 

- Degene die er waren was af. Goed gedaan. 

- Er was veel volk op de been. De mensen waren ook tevreden 

- Het weer was goed. 

- Veel interesse voor de activiteiten die ze moesten doen bij de clubs 

- Voor herhaling vatbaar 

- Kleine verbeterpunten uiteraard, maar niets onoverkomelijk 

- Spijtig dat grote clubs er niet staan. Maar die zitten vaak volzet en dat is dan moeilijk om op die moment te 

communiceren aan de mensen die interesse hebben om toe te treden 

- Verder opentrekken in de toekomst? → Te bespreken in de werkgroep 

 

5. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 
 

a. Werkgroep Algemene Vergadering & sportcafés 

 

➔ Er is geen voorbereiding en geen uitnodiging opgemaakt voor donderdag 13 oktober, dus deze AV kan niet 

doorgaan 

➔ Er is geen nieuwe datum op dit moment vanuit de werkgroep AV  

o Dringend terug op te nemen 

o Eerste idee is dat een nieuwe AV dit jaar wel moet lukken, maar naderhand wordt er gesteld dat 

er toch een grote kans is dat de AV pas volgend jaar georganiseerd zal worden  

➔ Afspraak: Erik, Paul en Ludo gaan dit opnemen 

o Plan maken 

o Als het doorgaat moet er wel iets fatsoenlijk zijn. 

 

Afspraak: sportcafés worden vanaf heden door de Sportdienst zelf opgenomen 

➔ Thema’s kunnen komen vanuit de Sportdienst, vanuit de sportraad of vanuit de sportverenigingen zelf 

➔ Streven om er 1 in het voorjaar en 1 in het najaar te organiseren, maar als er geen thema is, dan moet het 

niet 

 

b. Werkgroep erkenningen en subsidies 

 

Het verslag van de werkgroep erkenningen & subsidies van 5 oktober 2022 zal toegevoegd worden aan het verslag.  

 

6. Schepenkwartier 
 

EIGEN INFRASTRUCTUUR  

- Nieuw sportcomplex 

o Adviesvraag bij personeel en gebruikers zijn doorgegaan op 13 en 14 juni. Vanuit de sportclubs 

waren en kritische, maar terechte vragen. Alle zaken zijn gebundeld. De Sportdienst maakt een 

analyse die naar de ontwerper verstuurd is. Deze analyse zal toegevoegd worden aan het 

verslag.  

- Sporthal stadspark 

o Gebruikersvergadering heeft plaatsgevonden op 19/5/2022 

- Sporthoeve 

o Gebruikersvergadering heeft plaatsgevonden op 7/9/2022 

o De nieuwe kleedkamers zijn operationeel vanaf 1 september 

o Inhuldiging 22 oktober, 11 uur → geen pers, enkel gebruikers. TSR is ook uitgenodigd  
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- Nieuw basketbal en voetbalpleintje in het stadspark 

o De terreintjes werden gelegd nog net voor de zomervakantie, maar nog zonder doelen en zonder 

belijning. De veldjes zijn intensief gebruikt deze zomer. In september is dan ook de belijning 

gefinaliseerd. Zeer positieve commentaren op deze veldjes 

▪ Toelichting tijdens commissie 3 van 4 oktober (waarvoor de TSR leden uitgenodigd 

waren) 

o TSR geeft aan dat ze niet uitgenodigd worden voor deze opening 

 

ANDERE INFRASTRUCTUUR  

- Marktbevraging 

o Komt er aan voor zowel de FRAC als Tentax waar Turnhoutse sportclubs zich voor kunnen 

kandidaat stellen (GR oktober 2022). 

▪ Toelichting tijdens commissie 3 van 4 oktober (waarvoor de TSR leden uitgenodigd 

waren) 

 

EVENEMENTEN  

- Levensloop stopt in Turnhout 

 

ANDERE 

- Er heeft gedurende 1 maand een beweegbank gestaan op het Warandeplein.  

- Energieprijzen sportclubs 

o Vraag aan de TSR leden of zij al info opgevangen hebben (was ook een vraag van commissie 3  

om dit aan de TSR leden zelf te vragen)  

o Er zijn nog geen vragen terecht gekomen bij de TSR-leden: wel bezorgdheden, maar geen 

officiële vragen op dit moment 

o L&G: ‘vergiftigd’ geschenk van zonnepanelen die al op het sporthal lagen → L&G betaalt nu 4 

keer meer aan de zonnepanelen dan de elektriciteit zelf!  

 

7. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten 
 

- Komende recepties om sportverenigingen te huldigen  

o 7/10/2022 –19 uur: HIH – Typistezaal (academie) 

o 24/2/2023 – 19 uur: Katena – Typistenzaal (academie) 

- Boxing Team Turnhout: moet op zoek naar een andere locatie. Ze denken hier aan de oude brantano 

(Papenbruggenstraat). Dit dossier wordt mee opgevolgd door de diensten RO en lokale economie. 

- TaxanTria vraagt een overleg om hun toekomstplannen toe te lichten en zouden graag structurele 

ondersteuning krijgen van de stad voor de organisatie van hun evenementen (halve marathon en triatlon). 

o Op dit moment geen financiën voor, maar nadenken over een ander model eventueel waarvoor ze 

in aanmerking zouden kunnen komen (imagoversterkend) 

- Team Kempen stappers is bezig met een 100 mijl evenement ‘vlucht 14-18’ te organiseren. Hen is 

doorgegeven om een dossier in te dienen voor imagoversterkende evenementen. 

o Evenement: vlucht 14-18 op 22/9/2023 (= 100 mijl wandeling van Turnhout naar Uden en terug) 

▪ Verwijzing WO1: toen zijn er ongeveer 1500 Turnhoutenaren naar Nederland (Uden) 

gevlucht 

o Organisatie volledig voor en door Team Kempen, met een partner in Uden, omdat daar ook een 

vertrek is 

o Shuttlebus voor zij die enkel stappen (50 mijl), deelnemers krijgen 45u de tijd om de 100 mijl te 

wandelen 

o Subsidie imagoversterkend event zal ingediend worden. Moet voor 15 oktober 
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o Op de bevoorradingsposten onderweg is er ook de mogelijkheid om teruggebracht te worden naar 

de vertrekplaats 

o Organisatiekost wordt geschat op 265.000 euro 

- De runners’ high school van Thomas More zal doorgaan op donderdag 27 oktober (vertrek op het 

Warandeplein); er zouden een 3.000-tal deelnemers zijn. Thomas More ontvangt een subsidie van 7.000 

euro via het relancefonds. 

 

8. Varia, meldingen en rondvraag 
 

- Loe 

o Vraag om de uitnodigingen vroeger te bezorgen 

- Omnigym wil TSR uitnodigen in hun vernieuwde accommodatie in voorjaar 2023 als de werken uitgevoerd 

zijn 

- Guy wil deel uitmaken van de werkgroep ERK&SUBS. Graag hem in de toekomst ook uitnodigen 

 

Einde Vergadering: 21.50u 

Volgende vergadering: 24 november 2022 


